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Totaaloverzicht 2e schriftelijke ronde voor raadsvergadering 9 juli 2020 in plaats van commissie Samenleving 

NB: Het Algemeen Bestuur van Stadsregio Parkstad Limburg stelt de begroting op 8 juli 2020 vast, de raadsvergadering in Voerendaal is op 9 juli 2020. Fracties 

worden daarom opgeroepen om op/aanmerkingen over deze zienswijze in de schriftelijke ronden bekend te maken. 

Nr Onderwerp Document 
(raadsvoorstel/ 
bijlage) 

Blz. Vraag  Antwoord Fractie 

1 Voorjaarsnota 
  

Gezien berichtgeving in de media is bij een aantal 
gemeenten in Nederland helder dat de crisis grote 
financiële gevolgen zal hebben. Is bij de gemeente 
impact van de crisis, nu wij weer een aantal weken 
verder zijn, al duidelijk? Is er een team gecreëerd dat 
zich richt op de gevolgen van crisis? Is bij een 
eventuele samenstelling van het team rekening 
gehouden met verschillende specialisaties en 
benodigde kennisgebieden? Graag gedetailleerd 
weergeven. 
 
 
 
Verwacht u naar aanleiding van het afketsten van de 
functionele integratie een uitbreiding van FTE’s ten 
opzichte van dit moment en ten opzichte van de 
begroting? 
 
In uw antwoord op de vragen n.a.v. de 1e schriftelijke 
ronde geeft u aan dat er mogelijk minder 
inverdieneffecten zijn in de toekomst? Welke 
inverdieneffecten moeten wij aan denken? 
Wegwerken achterstand archief en opschonen 
archief: is hier meervoudig aanbesteed? Zo neen, 
waarom niet? 

De financiële gevolgen van de Covid19-
pandemie voor de gemeente 
Voerendaal tot nu toe worden bij de 
raadsbehandeling van de voorjaarsnota 
als addendum beschikbaar gemaakt. De 
(effect-)bestrijding van de pandemie ligt 
primair op het niveau van de 
Rijksoverheid en Veiligheidsregio’s. 
Lokale effecten worden behandeld door 
een lokale werkgroep, die reikt van 
interne organisatie, openbare orde tot 
sociaal domein. 
 
Naar verwachting zal de stijging van het 
personeelsbudget bij de begroting 2021 
beperkt blijven tot de aangegeven 
€100.000. 
 
Hierbij valt te denken aan het ontbreken 
van mogelijkheden tot bijvoorbeeld 
werkverdeling, specialisatie en het 
realiseren van minder meerkosten. 
De opdracht voor het opschonen van 
het archief is meervoudig onderhands 
aanbesteed waarbij 3 partijen zijn 
uitgenodigd, maar waarvoor uiteindelijk 
slechts 1 partij heeft ingeschreven.  

VVD 

  Aankoop pand 
Bergseweg 
blz. 7 

 Aankoop pand Bergseweg 109 

- Wat is de huidige stand van zaken met betrekking 
tot de sanering van het perceel? 

 

 
 
Alle opstallen op het terrein zijn gesloopt 
en er heeft een asbestsanering tot op 
maaiveld plaatsgevonden. In de 
gebouwen en funderingen bleek meer 
asbest aanwezig dan verwacht. 

DV 
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- Wat zijn de gemaakte kosten tot nu toe voor de 
sanering van het perceel? 
 
 
 
 
- Wat zijn verder de te verwachten kosten voor de 
sanering van het perceel? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- Heeft de gemeente al een doel/bestemming voor 
ogen met dit perceel? 
 

Inmiddels is gestart met een 
perceeldekkend verkennend 
bodemonderzoek. 
 
De saneringskosten bedragen tot op 
heden voor sloop opstallen, deels vellen 
houtopstand, asbestsanering en 
verkennend bodemonderzoek ca.  
€ 195.000. 
 
De saneringskosten voor de bodem zijn 
in eerste instantie geraamd op  
€ 180.000, met name bestaande uit 
sanering van verontreinigde grond door 
de dumping van XTC-afval. Gelet op de 
grote hoeveelheden asbest op het 
perceel en de ondeskundige 
verwijdering daarvan in verleden, moet 
rekening worden gehouden met fors 
hogere bodemsaneringskosten. Tevens 
dienen nog enkele ondergrondse 
constructies (mestkelder, smeerput) 
verwijderd te worden, de raming 
hiervoor bedraagt € 25.000. 
  
Het college heeft meerdere 
ontwikkelingsvarianten verkend. Om de 
onderhandelingsmogelijkheden met 
derden in de toekomst niet te frustreren 
kan hierover via deze weg niet verder in 
detail worden getreden. Vooralsnog 
wordt nog steeds uitgegaan van een 
kostendekkende herontwikkeling. 

2 Nota inkoop- en 

aanbestedingsbeleid 

2020 

Raadsvoorstel 
 
 
 
 

2 
 
 
 
2 

4) aanbestedingstoets: 
Is het mogelijk om % een bandbreedte te definiëren 
voor de “net beneden of boven het drempelbedrag” 
bedragen? Dat voorkomt willekeur in het proces.  

 
Er is bewust voor gekozen om geen 
bedrag of percentage te noemen. 
 
 

VVD 
 
 
 
VVD 
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Nota 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nota algemeen 
 
 
 
 
 
Nota 

 
 
12 
 
 
 
19 
 
 
 
 
 
20 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
8 
 
 
 
 

Hoe groot is het risico op onderhandse afspraken 
welke niet in de boeken zichtbaar worden bij 
vormvrije vorm van inkopen tot €2500 ? 
Art 4.1: De vastgestelde gedragscodes. Welke zijn 
dat en waar zijn die te raadplegen? Hebben 
bestuurders en ambtenaren daarvoor een eed 
afgelegd? 
Art. 5.8: Wat wordt verstaan onder deugdelijk en 
objectief? Wie bepaalt dat? Wie accordeert? Met 
name bij grote opdrachten als OCK zal naar de 
bevoegdheid van de procuratie moeten worden 
gekeken. Hierover staat niets vermeld in dit 
document. Kunt u dit toelichten? 
Laatste alinea: Opdrachtsommen worden alleen 
samengevoegd als Simpelveld en Voerendaal 
samenwerken. Maar als gemeenten gezamenlijk 
aanbesteden moet dat altijd gebeuren. Gaarne 
toelichting wat hier precies bedoeld wordt. 
Wat wij missen is het 4-ogen principe voor 
opdrachten of verwijzing naar procuratie. In onze 
optiek mag externe procuratie( bestelopdracht) alleen 
verstrekt worden na interne procuratie( vrijgave 
budget); Dat missen wij in dit document. Gaarne uw 
toelichting hoe dit geregeld is of wordt. 
Er wordt verwezen naar een inkoophandboek; een 
handboek voor de praktische uitvoering van het 
inkoop- en aanbestedingsbeleid. Waar is die terug te 
vinden? Wanneer zal die er zijn? Wordt er gebruik 
gemaakt van inkoopsystemen ( bijv. SAP)? Zo niet, 
hoe is het proces ingericht en wie bewaakt? 

Ook de vormvrije inkopen worden 
vastgelegd in de financiële 
administratie.  
 
Voor bestuurders geldt de Gedragscode 
integriteit burgemeester en wethouders 
gemeente Voerendaal 2015, vastgesteld 
door de gemeenteraad in zijn 
vergadering van 2 juli 2015 (2015/1/10), 
toegankelijk via de vergaderkalender op 
de website of via iBabs. 
 
Voor medewerkers geldt de 
Gedragscode gemeente Voerendaal 
2016. Medewerkers ontvangen deze bij 
indiensttreding en legen de eed of 
belofte af o.g.v. artikel 7 Ambtenarenwet 
2017. Deze is op aanvraag beschikbaar. 
 
De raming wordt opgesteld door de 
vakambtenaar. Deze moet aanwezig 
zijn in het inkoopdossier. Vanaf een 
meervoudig onderhandse aanbesteding 
wordt de raming samen met het 
inkoopvoorstel aan het college 
voorgelegd ter besluitvorming. 
Procuratie is geregeld in de 
Budgethoudersregeling 2015 en het 
Mandaatbesluit en hoeft dus niet in deze 
Nota geregeld te worden. 
 
Dit uitgangspunt geldt inderdaad altijd, 
maar is in het kader van de duidelijkheid 
specifiek in de nota benoemd. 
 
 
 

 
 
VVD 
 
 
 
VVD 
 
 
 
 
 
VVD 
 
 
 
 
VVD 
 
 
 
 
 
VVD 
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Procuratie is geregeld in de 
Budgethoudersregeling 2015 en het 
Mandaatbesluit en hoeft dus niet in deze 
Nota geregeld te worden. 
 
Dit inkoophandboek zal volgtijdelijk op 
het vaststellen van de nieuwe nota 
worden opgesteld. Er wordt geen 
gebruik gemaakt van het genoemde 
systeem. Inkoopprocessen worden 
vastgelegd in het gemeentelijke 
zaaksysteem. Bewaking vindt plaats via 
de Interne Controle en de 
accountantscontrole. 
 

    -  Ontzettend veel hoofdletter gebruik op onjuiste 
plekken. 

- Duidelijk opgesteld beleid, maar is het de bedoeling 
dat iedere ambtenaar dit beleid gaat uitvoeren? Is er 
geen speciale aanbestedingsambtenaar? Hoe kan 
het dat commerciële bedrijven hier aparte afdelingen 
voor inrichten? Is dit niet foutgevoelig op deze 
manier? 

- We maken ons zorgen over het gunnen op basis 
van laagste prijs criteria en ondernemers hier toch 
nog mogelijkheden zien om het na de daadwerkelijke 
gunning van de aanbesteding, zaken toe te voegen 
waardoor wellicht een gunning niet was doorgegaan 
voor die partij. Wordt hier rekening mee gehouden 

Niet ongebruikelijk is dat in dergelijk 
nota’s de met hoofdletters geschreven 
begrippen verwijzen naar woorden 
waarvan een definitie is opgenomen in 
hoofdstuk 1. E.e.a. conform het model 
inkoopbeleid van de VNG. 
 
Inkoop- en aanbesteding is decentraal 
georganiseerd hetgeen inderdaad 
betekent dat alle ambtenaren die zich 
bezighouden met inkoop dit beleid 
moeten hanteren. Er is geen specifieke 
belast met de uitvoering. Wel is sprake 
van een interne adviesfunctie door de 
concernjurist. 
 
Het uitgangspunt is gunnen op beste 
prijs-kwaliteitverhouding. Het 
gunningscriterium laagste prijs kan in 
uitzonderingsgevallen worden gebruikt 
indien dit op basis van objectieve 
gronden schriftelijk wordt gemotiveerd. 
Daarbij wordt altijd gestreefd naar een 

DV 
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zo duidelijk en precies mogelijke 
uitvraag en raming zodat zo min 
mogelijk sprake is van meerwerk. Dan 
kan echter nooit volledig worden 
voorkomen. 

3 Actualiseren MOP 

Vastgoed 2021-2030 

Raadsvoorstel 
 
 
Bijlage 2 

3 
 
 
 
 
 
 
2 

Hebben wij als gemeente wel een toezichthoudende 
functie op het onderhoud van de scholen? 
 
 
 
 
 
Wat is de aanleiding waarom het groot onderhoud 
aan Op d’r Plats is uitgesteld?  
 

Nee, de gemeente heeft geen juridische 
grondslag om zich te bemoeien met de 
MOP’s van en het onderhoud door 
Innovo. Innovo is juridisch eigenaar en 
verantwoordelijk voor het gehele 
onderhoud, de gemeente is economisch 
eigenaar. 
Ivm de nieuwbouw van de Open Club 
zal de invulling van gemeenschapshuis 
Op d’r Plats opnieuw bekeken gaan 
worden, in relatie tot de toekomstige 
wensen. Hierover vindt periodiek 
overleg plaats met de beheerstichting 
en zal ook de raad op termijn betrokken 
worden. 

PvdA 

  Raadvoorstel 3 Hoe houdt gemeente zicht op onderhoudstoestand 
van de schoolgebouwen, die door Innovo worden 
beheerd en onderhouden? 

Niet, zie de eerste vraag. Innovo geeft 
wel aan dat ze haar gebouwen op 
conditiescore 3 onderhoudt. 

VVD 

4 Begroting Stadsregio 

Parkstad 

 

  Geen op of aanmerkingen  PvdA 

5 Raadsinformatiebrief 

halfjaarrapportage 

en financiële situatie 

JENS 

  -   

6 Raadsinformatiebrief 

voortgang 

Peuteropvang 

Voerendaal 

  
-  
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 Petitie 
Verkeersonveiligheid 
Kerkstraat te 
Ubachsberg 

  Zijn de afspraken cq toezeggingen door toenmalige 
portefeuillehouder, wijlen de heer Brauers, 
vastgelegd? Zo ja, kunt u deze dan ter beschikking 
stellen? 
Op welk termijn wilt de huidige portefeuillehouder de 
gemaakte toezeggingen van toen, welke niets te 
maken hebben met een verkeersstromenonderzoek, 
dan gaan bespreken met de bewonersgroep en 
concreet maken? 
Wanneer zal het verkeersstromenonderzoek naar 
verwachting gereed zijn en worden aangeboden aan 
de raad? 

Voor de beantwoording verwijzen wij 
naar het antwoord op de aanvullende 
vragen van de heer Sporck. 
 
 
 
 
 
 
In het najaar verwachten wij de 
gesprekken met de buurt te 
organiseren. Daarna wordt het 
uitvoeringsplan verder uitgewerkt en 
voorbereid ter besluitvorming aan de 
raad. 

VA 

 


